
Громадська рада з розвитку міста 
Славутич: актуальні питання

Ввечері 19 лютого в залі засідань 
виконкому відбулося засідання 
Громадської ради з розвитку міста 
Славутич під головуванням 
Володимира Удовиченка.

Присутні на засіданні міський го
лова Юрій Фомічев, його перший 
заступник Віктор Шевченко, за
ступник Михайло Шинкаренко, го
лова профспілкового комітету ДСП 
«Чорнобильська АЕС» Максим Орлов, вступаючи в діалог з членами 
Громадської ради, аргументовано надавали актуальну інформацію з різних 
сфер життя міста, будівництва Централізованого сховища відпрацьованого 
ядерного палива, реалізації соціальних програм на територіях, визначених 
Законом України №4384 від 09.02.2012, за рахунок відрахувань 10% від 
кошторисної вартості цього проекту.

З презентацією Грантового проекту «План місцевого економічного роз
витку: Славутич -  драйвер росту відкритої та вільної економіки регіону», 
що реалізується в рамках ініціативи Європейського Союзу «Мери за 
економічне зростання», виступила Наталія Гантімурова.

Розгляд наступного питання порядку денного про комунальні тарифи 
викликав тривалу й жваву дискусію, в якій брали участь Ірина Жаболенко, 
Володимир Щербина, Олександр Пантєєв, Людмила Вольська, Людмила 
Варченко, Вадим Івкін.

На завершення засідання від присутніх членів ради були внесені 
пропозиції до плану підготовки 25-го Міжнародного фестивалю «Золота 
осінь Славутича».

Відділ інформації та зв’язків із громадськістю


